
 

 

9/2/2022 

   #1מס' ועד מנהל ישיבת סיכום ל

 
 צורה מקוונת ב 8/2/2022בתאריך    התקיימההישיבה 

 21:30 זמן סיום: 19:00זמן התחלה: 

 

 :נוכחים

 בר שומרט -, ליאור שרון, מוחמד שאהין, רות הררי, עידו שגן וצביקרין גליק, סלעית בהלקר :הלנהועד המחברי 

 יו"ר הועד המנהל היוצא: דין בגדדי 

 אימאן סלימאן  –מזכ"ל המועצה  :מזכירות המועצה

    ר צדוק שי –יו"ר האגודה  הנהלת האגודה:

 עפרוני יותם  –יו"ר ועדת ביקורת ועדת ביקורת: 

 

 : נוספים

 אין. 

 

 :סדר יום

 ם שוטפים עדכוני .1

 . בחירות יו"ר ועד מנהל .2

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 פירוט הנושאים

 ☐ : נושא חסוי ☒ : נכח חבר ועדת ביקורת במהלך הדיון ם שוטפיםהנושא: עדכוני

 תוכן הדיון:  

בהקשר לפרויקט "צה"ל דרומה" תוכנן קמפוס צפוני באוניברסיטה אשר עתיד להכיל עוד    –פיתוח הנגב   •
אלפי סטודנטים שאמורים להתחיל ללמוד במסגרת לימודים מהצבא ומעבר הבסיסים לכיוון דרום. עם זאת,  
יהיו   עתידים  והאוניברסיטאות  הצבא  הממשלה,  המדינה,  בין  כוחות  מאבקי  בעקבות  כי  לאחרונה  נראה 

מבחינת  ה השלכות  לכך  יש  אביב.  תל  באוניברסיטת  ללמוד  שבע  בבאר  ויגורו  שישרתו  עליית  סטודנטים 
המדרגה שהייתה מתוכננת עבור אוניברסיטת בן גוריון, איכות הלמידה וההשפעה על המרחב הסטודנטיאלי.  

 על כך נתעדכן בהמשך. 

של "הצינור" החל גל התנגדות לעליית    ניכר שברחבי הארץ, בעיקר בעקבות תחקיר  –המאבק על יוקר המחיה   •
ניקח בזה חלק לא בתור מאבק   וצריך שאנחנו כאגודה  נכון  המחירים והאינפלציה שקורים כרגע במשק. 
ארצי אלא קודם כל כאן בסביבה הסטודנטיאלית, בין אם זה הזכיינים בקמפוס ובין אם חנויות בסביבה.  

קמפוסים אחרים אחרינו, אך בינתיים מבחינת הזירה  ישנה גם משמעות להצטרפות שלמו מבחינת הובלת  
 הלאומית נראה שההתאחדות לא ממהרת לנקוט בצעדים בתחום.  

התנהלה בצורה יחסית סבירה, ישנו דיון ערני כעת על מועדי ג' ומיני שמועות או מקרים    – תקופת מבחנים   •
לפריס מתנגדים  אנחנו  הבאה,  המבחנים  לתקופת  עד  נדחים  ג'  מועדי  תמורת  שבהם  אפילו  רחבה,  כה  ה 

אפשרות להתחיל את הסמסטר הבא מכוון על מנת לפנות את הכיתות לבחינות פרונטליות, על כך תמשיך  
 להתעדכן ועדת אקדמיה ופעול בנושא.  

יש מחסור ארצי בבדיקות, עם זאת נעשה ניסוי ואמור להגיע אלינו משלוח של    –בדיקות אנטיגן לסטודנטים   •
. המשלוח נדחה מספר פעמים אך עתיד להגיע בקרוב. ברגע שיגיע תפתח  ה לסטודנטיםבדיקות לטובת חלוק

 האגודה במבצע חלוקה של בדיקות. 

החציון   • ותהליך  לתפקיד  ישנה    –כניסה  הועדות  פתיחת  לאחר  כעת,  החדשה,  המועצה  של  הכניסה  עם 
אפריל. חשוב לקחת את הזמן    –הזדמנות לקבל את מירב האינפורמציה מההנהלה טרם ההחלפה שלה במרץ  

כדי ללמוד לעומק על פעילויות המדור, התאגרים השונים והידע שצברה ההנהלה הנוכחית. בנוסף, בועדות  
קו האמצע של ביצוע תכניות העבודה, יחד עם מדדים לביצוע. יש לכך חשיבות על    –הקרובות יוצג החציון  

ן מה עבד יותר טוב ופחות טוב. אותו תהליך שיקרה  מנת להתאים את תכניות העבודה לחציון השני ולהבי 
 בועדות בשאיפה יהיה גם כלל ארגוני ויוצג בפורום הועד המנהל.  

פרסום ראשוני אמור לצאת לקראת סוף חודש פברואר והאירועים עצמם עתידים להתקיים    – אירועי פורים   •
ריווח ותיחום מתחמי    ממש בתחילת הסמסטר. ישנה הערכות לקיום האירוע ללא הגבלות קורונה למעט 

כלכלית   משמעות  ישנה  זה.  על  עובדים  אבל  בירוקרטית  מבחינה  הכנות  המון  ישנם  בקמפוס.  האירוע 
יגיע   וניכר שהעלויות גבוהות מן המצופה עקב הקיום של האירוע בתקופת קורונה, דיון על כך  לאירועים 

   היערך לכל התרחישים האפשריים. בהמשך גם לועדת תרבות וגם לועד המנהל אך כבר כעת מנסים ל 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 .בחירת יו"ר ועד מנהלהנושא: 

  :רקע

ים הינם עידו שגן, יו"ר ועדת  לאחר כינוס כלל הועדות התכנס הועד המנהל בדי לבחור את יו"ר הועדה. המתמודד 

 בר שומרט, יו"ר ועדת תפעול.  -אקדמיה וצבי

 : עדהו דיון בו

 והוקלט ובנוכחות יו"ר ועדת ביקורת.  דין בגדדי, יו"ר הועד המנהל היוצאהמכרז נוהל על ידי 

   :נוסח ההצעה

 .ליו"ר הועד המנהל בר שומרט- צבי ממנה את הועד המנהל 

 2: קולות בעד עידו שגן  3  :בר שומרט-צבי קולות בעד

 ☐ :נושא חסוי ☒   :בהצבעהנכח חבר ועדת ביקורת   ההצעה התקבלה.דין ההצבעה: 

 אין : הערות

 
 

 בברכה,                                                                           

 דין בגדדי 

   2021 יו"ר הועד המנהל


